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Vedoucí kolotoče Dub 12, 2023

VIDEO: Alexej Arestovič v posledním rozhovoru varoval před rozvratem Ukrajiny po
ukončení války v důsledku sociálního kolapsu, vojáci po demobilizaci přijdou o
královské platy, propadnou se do chudoby a rozvine se u nich post-traumatický
syndrom (PTSD) jako u vojáků americké armády po misích v Iráku! Arestovič potvrdil
slova Matouše Bulíře, že ukrajinští vojáci berou vysoké platy až 130 000 hřiven, které
nikdy předtím v životě neviděli a když válka skončí, stanou se z nich nezaměstnaní!

aeronet.news/video-alexej-arestovic-v-poslednim-rozhovoru-varoval-pred-rozvratem-ukrajiny-po-ukonceni-valky-v-dusledku-socialniho-kolapsu-vojaci-po-demobilizaci-prijdou-o-
kralovske-platy-propadnou-se-do-chudoby
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VIDEO: Alexej Arestovič v posledním rozhovoru varoval před rozvratem Ukrajiny po ukončení války v důsledku sociálního
kolapsu, vojáci po demobilizaci přijdou o královské platy, propadnou se do chudoby a rozvine se u nich post-traumatický
syndrom (PTSD) jako u vojáků americké armády po misích v Iráku! Arestovič potvrdil slova Matouše Bulíře, že ukrajinští vojáci
berou vysoké platy až 130 000 hřiven, které nikdy předtím v životě neviděli a když válka skončí, stanou se z nich nezaměstnaní!

Bývalý poradce Volodymyra Zelenského a v současné době analytik a ekonomický poradce na volné noze

Alexej Arestovič opět jede neuvěřitelné bomby. Arestovič v pořadu ukrajinského novináře Vasilije

Golovanova se rozpovídal o tom, že po skončení války bude Ukrajina čelit větší hrozbě [1]

než během válečného konfliktu, a to bude hrozba sociálního rozvratu poté, až se Ukrajina odpoutá od

válečného úsilí k návratu k normálnímu životu, který podle Arestoviče bude na Ukrajině tak těžký, že

donutí mnoho Ukrajinců k tzv. poválečné ekonomické migrační vlně a k odchodu ze země.

Ukrajina je podle Arestoviče dosud navázána ekonomicky na Ruskou federaci a pouhý letmý pohled na

Evropskou unii, která se zmítá v problémech již po pouhém odstřižení od ruského plynu a ropy, dává tušit,

že Ukrajina zažije mnohonásobně horší kolaps a rozvrat, protože Ukrajina je na Rusko navázána plně

ekonomicky se vším všudy, nejen ropou a plynem, ale zejména drtivou většinou exportu národního

hospodářství. Po skončení války přijdou stovky tisíc vojáků o doslova královské platy. Vojáci AFU

pobírají v základu 120 až 130 000 hřiven měsíčně.

Královské platy ukrajinských vojáků, o kterých se českým a slovenským zaměstnancům ani nezdálo

Průměrný plat na Ukrajině v roce 2021 přitom byl jen 23 000 hřiven, v přepočtu zhruba 850 USD. Jenže,

to je aritmetický průměr, na který většina Ukrajinců nedosáhne, mediánový příjem na Ukrajině v

roce 2021 byl pouze 15 800 hřiven a na západě Ukrajiny dokonce jen 12 950 hřiven u

nekvalifikovaných profesí jako byly prodavačky nebo zaměstnanci pomocného personálu v
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podnicích těžkého strojírenství. Tito mobilizovaní zaměstnanci po nástupu na frontu začali pobírat v

základu 120 000 (základní vzdělání a výuční list) a 130 000 (s maturitou anebo s VŠ diplomem) hřiven,

tedy více jak 3 500 USD měsíčně.

Alexej Arestovič s Vasilijem Golovanovem

Takové peníze nejen nemají ani manažeři na Ukrajině, ale nemají je ani mnozí čeští a slovenští manažeři.

Takové peníze se dají vydělat jen na frontě. Mluvil [2] o tom Matouš Bulíř, český žoldák, který

před pár týdny popisoval, jak ukrajinští vojáci berou tyto velké peníze a ve volném čase

hrají na mobilech počítačové hry, protože tak dobře se nikdy předtím neměli. Matouš Bulíř se stal

záhy poté terčem fyzického útoku na Ukrajině od zfanatizovaného czech-bandera týmu českých žoldáků za

tato pravdivá slova, a to v důsledku nenávistné kampaně mířené na sociálních sítích proti jeho osobě za to,

že odhalil skutečný charakter té války ze zákulisí. Nyní slyšíte ta slova o těch platech přímo z úst Alexeje

Arestoviče, který ty částky znovu potvrdil, že přesně takovéto královské platy dostávají ukrajinští vojáci.

Platy ukrajinským vojákům platí de facto každý Evropan, český důchodce, slovenský spotřebitel skrze nejvyšší inflaci v EU, německý podnik fakturami za

předražený americký plyn

A ty peníze pochází z úvěrů, které Kyjev získal od Evropské unie a členské země EU, včetně České

republiky a Slovenska, se za ty úvěry zaručily pro případ, že Ukrajina by ty půjčky přestala splácet ECB,

která platy ukrajinským vojákům poskytuje naproti tzv. evropským dluhopisům, které vydala EU a za ty

dluhopisy ručí jménem českého státu Fialova vláda. Je to zločin a tunel za bílého dne, protože Ukrajina

nebude mít peníze ani na vlastní provoz po válce, natož na splátky dluhů po válce.

Naopak se očekává, že po skončení války Ukrajina vyhlásí platební default a následný bankrot.

Arestovič to popsal v pořadu dokonale. Obrovská území na Ukrajině jsou zaminována,

především orná půda a odminování těch polí bude trvat roky. Zaminovaná jsou nejen pole, ale i

polní přístupové cesty mezi vesnicemi, mezi jednotlivými poli a lesy, všechno se bude muset odminovat a

to bude stát miliardy a miliardy hřiven.
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Petr Fiala na demonstraci “Stojíme za Ukrajinou”

Nejhorší situace nastane po demobilizaci vojáků AFU, kteří se propadnou do bídy.

Ukrajinská armáda nedokáže uživit více jak 300 000 vojáků, takže tito vojáci zůstanou v armádě s

vysokými platy, ale ten objem zahrnuje velící důstojníky, profesionální vojáky a jenom malá část z

mobilizovaných mužů bude přijata do služby v armádě na profesionální bázi. Na frontě je v současné době

přitom 1,2 milionu Ukrajinců, jak uvedl Arestovič.

Jenže pozor, tím nejsou myšleny jen bojové jednotky na frontě na Donbasu a na jihu Ukrajiny, to jsou

všechny osoby, které se podílí ve stavu mobilizace na válečném úsilí v týlu, jedná se o zdravotníky,

zdravotní sestry po celé Ukrajině, řidiče aut pro zásobování, opraváře a automechaniky, svářeče, prostě jde

o stovky tisíc mobilizovaných osob mimo frontové linie, které teď berou královské platy, ale po

demobilizaci se stanou nezaměstnanými, protože civilní sektor na zničené a vysídlené Ukrajině je

nedokáže uživit.

Po demobilizaci se stovky tisíc vojáků AFU propadnou do ukrajinské reality, tedy do poválečné bídy. Podle Arestoviče to bude větší hrozba pro Ukrajinu než

válka samotná

U vojáků z fronty se navíc projeví post-traumatický syndrom (PTSD), který jim znemožní návrat do

normálního života, tyto osoby si zvykly na válku, na střelbu, na zabíjení a nemohou bez toho žít. Jakmile

nastane první konflikt, budou se snažit jej vyřešit v civilu stejně jako na frontě, střelbou, granátem apod.

Americký Pentagon dodnes drží v přísném utajení dopady a důsledky nasazení amerických vojáků v Iráku

a v Afghánistánu, přestože američtí novináři usilují o zveřejnění skutečných čísel.

Chtějí vědět, kolik vojáků tímto syndromem trpí, kolik jich spáchalo ozbrojený trestný čin v USA po

návratu z misí, kolik jich zabilo v USA civilisty nebo někoho ze svých příbuzných, a to přitom americká

armáda v Iráku i v Afghánistánu bojovala jen proti civilistům z řad povstaleckých skupin, nikoliv proti

regulérní armádě, která by zasypávala americké vojáky každý den dělostřeleckou municí. Můžeme se jen

dohadovat, jak silné projevy PTSD bude válka na Ukrajině mít na ukrajinské vojáky po demobilizaci.

Ukrajina bez Ruska a odbytu své produkce na ruské trhy se bude muset transformovat a přeorientovat

ekonomicky a průmyslově na Evropu, což bude opravdu velmi těžké, protože ukrajinský průmysl je

odshora dolů průmyslem sovětského střihu, který se od rozpadu SSSR nijak nemodernizoval, nijak se

nerozvíjel.

Ukrajinské podniky profitovaly z produkce pro ruský průmysl, který potřeboval náhradní

díly pro sovětskou techniku v Rusku, a to byla jedna z funkcí ukrajinského průmyslu. Po

destrukci strojírenských podniků na Ukrajině ruským bombardováním nezůstane na Ukrajině po konci

války prakticky nic. Jak a čím budou investoři ze Západu lákáni na Ukrajinu, to nikdo neví a má o tom

pochybnosti i Arestovič.

Dokud bude válka trvat, ukrajinští vojáci budou žít svůj sen bohatých Ukrajinců s královskými platy

https://aeronet.news/wp-content/uploads/FialaSlavaUkraini.jpg
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Není jasné, jestli Západ bude finančně podporovat Ukrajinu dalších 10 let, jestli investoři nebudou mít

strach jít se svými investicemi na korupcí prolezlou Ukrajinu, a není ani jasné, jak nakonec válka skončí,

jak bude vypadat východ Ukrajiny, jak bude vypadat jih. Proto platí v této chvíli, že Ukrajinci v řadách

AFU, pokud tedy nemají tu smůlu, že je pošlou do ruského masomlýna na čelo fronty na Donbasu, nechtějí

tuto válku ukončit, protože dokud ta válka bude trvat, budou vojáci AFU pobírat velké peníze

každý měsíc, a když nic jiného, tak to zabezpečí finančně jejich rodiny. Jsou to opravdu

velké peníze, které obyčejný Ukrajinec nikde jinde než ve válce vydělat nedokáže.

Ty platy ukrajinským vojákům ale platí daňoví poplatníci v EU a v USA. Aby mohli mít vojáci AFU

takto vysoké platy, musí Fialova vláda m.j. vzít u huby i dva a čtvrt milionu českých

důchodců a ukradnout jim valorizace. Ze stejného důvodu chce Fialova vláda zvýšit spotřební a

nepřímé daně, jako je hlavně DPH. A rušení pošt v ČR jde také za Ukrajinci a penězi pro jejich vojáky

ručené vládou ČR z úvěrů u ECB. Státní pokladna je vykradená, je doslova ukrainizovaná a všechno teď

jde na Ukrajinu.

Všechny peníze z Evropy teď jdou na výplaty ukrajinským vojákům. Takto vysoké platy pro ukrajinské

vojáky tak platí potažmo právě i čeští důchodci, ale i všichni občané zemí EU skrze enormní inflaci cen

zboží, energií a služeb. Až ta válka skončí, může opravdu dojít na Arestovičova slova. Sociální rozvrat

Ukrajiny nastartuje poválečnou migrační vlnu z Ukrajiny, která může být větší než ta po vypuknutí války.

-VK-

Šéfredaktor AE News
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Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen Akismetem. V takovém případě je diskusní

příspěvek odeslán k ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin. Neodesílejte

příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení. Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Kouzlo českých “neziskovek”

https://sluzby.hyperinzerce.cz/pecovatelske-sluzby/inzerat/2392907637472858416-socialni-

poradenstvi-a-pomoc-nabidka-nymburk

Návštěvník

Noční život J. Černochové. Novináři – ubožáci. A nákupy luxusních dárkových

košů z našich daní.

 
https://www.youtube.com/watch?v=L4a_tLewKpo

 
Aby bylo jasno – 11. 4. 2023

Návštěvník

Fiala je magor. Zmagořenej pacient. A doufám, že v ústavu také skončí. Jsou to všechno úplní

idioti!

Návštěvník

Článek je úplně zásadní ,děkuji za něj-

 
a potvrzuje ono tragické ,

 
co jsme si všichni ( tedy téměř všichni) už dávno mysleli…

 
a to,že válku a všechno to,co předtím bylo ( covid & co.),ale i to,co bude potom,bude

 
platit obyčejný člověk ze svých krvavě vydělaných peněz,

 
ze svēho denodenního potu a námahy- snažení…

 
ano,takováhle ostuda to je…

 
a když ještě k tomu člověk připočítá všechno, co se k tomu váže ,za těch několik let,ve kterých jedeme

 
každý takové existenční maso,

 
že snad horší už být nemůže,

 
pak jedinec už opravdu sahá

 
pro kolty.

 
Ja sama jsem (vnitřně) vėděla,že tu válku platíme,že platíme covid,policejní teror i s ostrahou a

zaklekáváním,

 
i tu inflaci, včetně brouků a genocidy,

 
zlaté balíky pro politiky,jež si z nas utahuji a jsme pro ně méně než poslední

 
arschloch,poslední bezdomovec.

 
Vezměte si,co z toho ještė bude,

 
až se tyhle masy úplnė zdivočelý sebranky po válce rozlejou do terénu

 
náhle jako nic ,jako nepotŕební nýmandi….

 
jistě není potŕeba buhvíjak

 
barvitě líčit ,jak to bude vypadat v praxi….

 
jsou na to thema natočené filmy i napsaná literatura v dostatečném množství, jak to bylo vždycky

 
s vojakama,žoldákama po

 

https://href.li/?https://sluzby.hyperinzerce.cz/pecovatelske-sluzby/inzerat/2392907637472858416-socialni-poradenstvi-a-pomoc-nabidka-nymburk
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válkách….člověku uz teď vstávají

hrůzou vlasy na hlavě a to mám pro dekadenci vytříbený smysl…

 
přátelé�,obávám se,že si to ještě vychutnáme.

Návštěvník

Po valce pojedou dalsich patnact let let ve stylu banderovcu jako po druhe valce.

Návštěvník

Milan Uhrík: Evropská unie představila svůj plán příprav na válku na východě a Káčer chce

trvalé rozmístění jednotek NATO na Slovensku. Válečné šílenství se stupňuje!

 
 

Podle schváleného evropského akčního plánu vojenské mobility mají státy zajistit, aby mohly “rozmístit

potenciálně těžké a velké vojenské síly a vybavení v rámci EU i mimo ni”. Slovensko v tom hraje klíčovou

roli. Ptáme se proto: kde mimo EU chce Brusel rozmístit evropské vojenské síly a personál. O jaké nápady

se vůbec jedná? Nechceme, aby se Slovensko stalo vojenským koridorem pro americké tanky a cílem pro

ruské rakety! https://youtu.be/GVyUMTL_OMI

Návštěvník

A pšonci chtějí vyrábět náboje s ochuzeným uranem pro tanky Abrams a chtějí, aby se v Polsku nacházelo

evropské centrum údržby tanků Abrams

https://cz.sputniknews.com/20230412/polsko-chce-vyrabet-naboje-s-ochuzenym-uranem-pro-tanky-

abrams-19371509.html

Návštěvník

CO JE NA SVĚTĚ NEJDRAŽŠÍ?

 
ZLATO, DIAMANTY A ANI PENÍZE TO NEJSOU …

NEJDRAŽŠÍ JSOU NAŠE OMYLY!

 
PLATÍME ZA NĚ ŽIVOTEM, ZDRAVÍM A SVOBODOU …

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Bývalý a možná i budoucí americký prezident Donald Trump poskytl Fox News rozhovor:

 
……………………………………………………………………………………………………………………………..

Trump označil za nejchytřejší lidi – vůdce Ruska, Číny a Severní Koreje (FIALKA A PEKAŘOVÁ TO

NEJSOU …)

“Jsou všichni nejlepší.” Naši chlapi nejsou a nikdy nebyli. Tito lidé jsou ve své hře nejlepší,“ odpověděl

Trump na otázku, jak vidí tyto světové vůdce.

Když mluvil o čínském prezidentovi Si Ťin-pchingovi, Trump ho označil za „geniálního muže“.

 
„Jak chytrý je Kim Čong-un? On je nejlepší. Lidé o něm říkají jednu věc, pak druhou. Ve skutečnosti je

však velmi chytrý… K moci se dostal ve velmi raném věku, když mu bylo 23-24 let, a nyní má plnou

kontrolu nad zemí. A není to jednoduché. Pokud jde o Putina, je také velmi chytrý,“ řekl Trump.

Z přímé odpovědi na otázku hostitele po viníkovi teroristických útoků na plynovody Nord Stream

 
Trump přímo neodpověděl, ale řekl, že Rusko podle něj rozhodně není viníkem.

„Nechci zatáhnout naši zemi do problémů, takže řeknu jen to, kdo to rozhodně nevyhodil do povětří –

Rusko. Obviňovali Rusko, říkali, že Rusko vyhodilo do povětří vlastní plynovod. Nebylo to Rusko,“ řekl.

https://href.li/?https://youtu.be/GVyUMTL_OMI
https://href.li/?https://cz.sputniknews.com/20230412/polsko-chce-vyrabet-naboje-s-ochuzenym-uranem-pro-tanky-abrams-19371509.html
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https://rusvesna.su/news/1681273877

ZA TO U NÁS SI CHOCHOLOUŠEK MNE RUCE …

https://href.li/?https://image.isu.pub/180605095655-cc4168c1c11534de579a5231b1417ba2/jpg/page_1.jpg
https://href.li/?https://rusvesna.su/news/1681273877
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comment image

Stát plánuje zpřísnit pravidla pro fritování a smažení. Řízky, smažené sýry nebo hranolky tak

budou moci provozovatelé připravovat pouze v oleji, který bude splňovat určité parametry.

Nová vyhláška by měla být podle ministerstva zemědělství hotová začátkem července.

Nová vyhláška Ministerstva zemědělství má mimo jiné regulovat teplotu oleje při

smažení a fritování. „Chceme ZVÝŠIT OCHRANU NAŠICH SPOTŘEBITELŮ (proto

snížíme teplotu ve vytápěných bytech , co to melu – snížíme teplotu zahřátí olejů …. jak je vidět teplejch a

blbech máme dost, že můžeme vyvážet). Nově tedy bude stanoven například limit pro maximální zahřátí

olejů na fritování na 180 stupňů Celsia,“ uvádí mluvčí resortu Vojtěch Bílý pro Českou televizi.

Inspekci bude provádět Státní zemědělská potravinářská inspekce nebo krajské hygienické stanice.

„Budou stanoveny parametry pro barvu, vůni či chuť olejů, které budou proškolení inspektoři kontrolovat.

A také se nebudou například moci v oleji vyskytovat zuhelnatělé zbytky z předchozího smažení,“ popsal

mluvčí Vojtěch Bílý.

V případě nedodržení nových pravidel hrozí provozovatelům stravovacích zařízení až desetimilionová

pokuta (a vo tom to přeci hlavně je, občan fašounům je, byl a bude vždy ukradenej).

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ne-tak-ten-rizek-smazit-nebudete-Olej-moc-horky-sup-

pokutu-Cesi-se-nastvali-734363

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

NAŠE VLÁDA BY MĚLA LETĚT NA TÝDEN DO ČÍNY – Macron se vrátil z Pekingu jako jiný člověk

 
…………………………………………………………………………………………………………………………………

První den návštěvy ČLR francouzský prezident tvrdě trval na tom, že čínský vůdce musí přesvědčit svého

ruského kolegu Vladimíra Putina, aby ukončil speciální vojenskou operaci na Ukrajině. Aby Si Ťin-pching

zavolal Vladimíru Zelenskému a povzbudil ho svou podporou.

https://href.li/?https://rusvesna.su/sites/default/files/styles/orign_wm/public/1_tramp.jpg
https://href.li/?https://prima-receptar.cz/wp-content/uploads/2019/08/rizky-z-hub.jpg
https://href.li/?https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ne-tak-ten-rizek-smazit-nebudete-Olej-moc-horky-sup-pokutu-Cesi-se-nastvali-734363
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Po setkání “bez

kravat” na druhý den

návštěvy však

Emmanuel Macron

poskytl komentáře

listům Politico a Les

Eshos ve zcela jiném

kontextu. Byl to

pokus dát najevo, že

USA neznamenají

rozkaz pro evropské

země.

 
Macron prohlásil, že

je třeba se zbavit

závislosti na dolaru a

bránit “strategickou

autonomii” Evropy…

https://cz24.news/m

acron-se-vratil-z-pekingu-jako-jiny-clovek/

Návštěvník

Je tu koniec 5.veku slnka ako aj Veľkeho Precesneho roku, coraz eruptívnejšie Jaguarie slnko

plné škvŕn, a extrémnejšie počasie. A židomurari sfalšovali voľby v 33 ‘ demokraciách’ a

kolektívne sa ZBLÁZNILI proti Rusku, ktoré ich okolo 2025 za odmenu zotne, keďze je

Sv.Jiřím- Stínačom satana,teda USAtana a NATO…Naraz a do jednej hodiny,časovo! A preto vsetci prijali

skorumpovaný a zdegenerovaný sodomitský satanizmus a 72 genderov! Slnko je v procese PRERODENIA,

a o tom je aj ” Zlatá 100 vežatá Praha na prahu medzivekov slnka, mesto na 7 kopcoch” ako

Vatikán,Lisabon, ale aj naša Nitra, matka slov.miest…

 
Na prerode zo Sata-jugy do Krity-jugy, Zlatého veku Krista od 2033! Teda v 100 cykle zakladania nových

Ohňov slnka,kazdých 52 rokov, teda po ccca 5200 rokoch! Zo Sedmičky sa svet prehupne do 8-ky a potom

Enneadu,9-ky…7 dní Zatvy Urody= Sviatku Stánkov, s Veľkým 8.dnom, Šemini Aceret… Vaše hlúpe

politizovanie nemôže zastaviť Cestu= Chod Nebies a cyklov! Pripravte sa na Očistných 7 rokov, teda 84

mesiacov od 2025 po 2033!!!

Návštěvník

https://seymourhersh.substack.com/p/trading-with-the-enemy

 
Seymour Hersh odhaluje, že rezident Chazarskij a jeho Junta Kyjevská ukradli západní pomoc

nejméně 400 milionů dolarů.

 
Podle investigativního novináře by korupce na Okraině mohla odpovídat tomu, co jsme viděli v

Afghánistánu

 
Junta Kyjevská vedená rezidentem Chazarskim, používá americke prostředky daňových poplatníků, aby

draze zaplatila tolik potřebnou naftu, aby udržela banderovskou armádu v pohybu ve válce proti Rusku.

Není známo, kolik Junta Kyjevská platí za galon paliva, ale Pentagon zaplatil až 400 dolarů za galon za

přepravu benzinu z pákistánského přístavu kamionem nebo padákem do Afghánistánu během desetiletí

trvající hamerické války.

 
Není také známo, že Koka Komik nakupoval palivo z Ruska, země, s níž jsou on a Washington ve válce, a

že rezydent Chazarskij a mnoho jeho doprovodu ukládali do kapsy nespočet milionů dolarů určených na

platby za naftu. Podle odhadů analytiků CIA činily zpronevěřené prostředky v loňském roce nejméně 400

milionů dolarů; jiný expert přirovnal úroveň korupce kyjevské junty k úrovni afghánské války, „ačkoli na

Okraině nebudou žádné zprávy o profesionální kontrole.„Koka Komik kupoval levnou ropu od Rusů,“ řekl

mi jeden zasvěcenec z americké zpravodajské služby CIA. „A kdo platí za plyn a ropu? My jsme. Putin a

https://href.li/?https://cz24.news/wp-content/uploads/2023/04/xi-jinping-macron.jpg
https://href.li/?https://cz24.news/macron-se-vratil-z-pekingu-jako-jiny-clovek/
https://href.li/?https://seymourhersh.substack.com/p/trading-with-the-enemy
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jeho oligarchové na tom vydělávají miliony.”

Bylo mi řečeno, že mnohá ministerstva v Kyjevě doslova „soutěžila“ ve zřizování krycích společností pro

smlouvy na vývoz zbraní a střeliva se soukromými obchodníky se zbraněmi po celém světě, z nichž všichni

poskytují úplatky. Mnoho z těchto společností se nachází v Polsku a České republice, ale předpokládá se,

že další existují v Perském zálivu a Izraeli. “Nepřekvapilo by mě, kdybych se dozvěděl, že na místech, jako

jsou Kajmanské ostrovy a Panama, jsou i další a že je do toho zapojeno mnoho američanů,” řekl mi

americký odborník na mezinárodní obchod.

 
Otázka korupce byla nastolena přímo s rezidentem Chazarským na schůzce v Kyjevě loni v lednu s

ředitelem CIA Williamem Burnsem. Jeho vzkaz Koka Komikovi, řekl mi úředník tajné služby, který o

schůzce přímo věděl, byl z filmu o mafii z 50. let Senior Generals and Freeloaders of Prostitution. V Kyjevě

zuřili nad tím, co viděli jako nenasytnost Koka Komika, a tak Burns řekl rezidentu Chazarskemu, protože

„bral větší podíl z lakomých peněz, než šel ke generálům“.

 
Burns také poskytl Chazarskému seznam pětatřiceti generálů a vysoce postavených freeloaderů, o jejichž

korupci věděla CIA a americka vlada. Koka Komik zareagoval na tlak američanů o deset dní později tím, že

veřejně propustil deset nejostentativnějších freeloaderů ze seznamu a nedělal nic jiného. “Těch deset lidí,

kterých se zbavil, se drze chlubilo svými penězi – jezdili po Kyjevě ve svém novém Mercedesu,” řekl mi

úředník tajné služby.

Návštěvník

Je velmi zlé sledovat, jak nás okrádají za bílého dne. Ještě horší je ale vidět, že to naprosté

většině lidí vůbec nevadí.

Návštěvník

Kdyby jste je nevolili, volili SPD jak jsem psal tak by to tu nebylo a co si mýlíš Stále stejně hloupá co by

měli lidi proti nim podniknout, aby to tak nebylo, kecy nikoho nezachrání.

Návštěvník

Jasně že jim to nevadí. Taky se na té drezůře přes 30 let tvrdě makalo.

Návštěvník

Vadi to kazdemu nebo naproste vetsine. Jen proto, ze neplacou verejne na AE news nebo na jine

platforme, neznamena, ze nejsou nastvani.

 
Ty to taky nevykrikujes na kazdem rohu, s kazdym, se kterym mluvis.

 
V US jsou lide nastvani na cely system vic a vic, a pritom bys to nepoznala v normalnim denodennim

zivote. Specialne od tech, kteri maji za cepici a vedi, ze bude mnohem hure nez ted.

 
Pro zajimavost, i oproti obrovske nenavistne MSM kampani proti Rusku a Putinovi, je neuveritelny, ze

obdiv k Putinovi za jeden rok vzrostl v US z 5 na celych 21 procent. Tzn., ze lide vedi, vo co jde, jen to

nevykrikuji vsude okolo. A to mluvime tedy minimalne o nejakych 50-60 milionech Americans – tech,

kteri jsou povazovani za nejmin informovane z civilizovanych zemich…!

 
Lidi v Cesku by nejradeji strhli ten strasny modrozluty hadr z narodniho muzea, a nalozili s nim po svem,

ale neudelaji to, protoze nacisticky rezim, ktery u nas nyni panuje, by s nimi zatocil. Musis vedet, kdy je

cas otevrene bojovat.

 
Kdyz jsem byl v Praze naposledy, bylo mi z toho pohledu na ten hadr na bliti. Vedel nekdo okolo me, jak a
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co jsem citil? Ne. Nikdo by to na mne nepoznal pri mem pokurovani nad kafickem. A pritom uvnitr jsem

byl naplnen hnusem a zlosti.

 
Asi takhle.

 

 


